

Date: 29 July 2026

التاريخ: 29 يوليو 2026

**Attention: H.E. Chief Executive Officer
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE**

إلى سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم،
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification of Resolutions Issued by the
Board of Directors of Americana Restaurants
International PLC (the "Company").**

**الموضوع: إخطار عن القرارات الصادرة من قبل مجلس الإدارة لشركة
أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي ("الشركة").**

This is to notify you that the meeting of the Board of Directors of the Company was held at 4 PM (UAE local time), Tuesday, 28 July 2026, where the following were resolved, among other agenda:

نفيدكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة انعقد في تمام الساعة الرابعة مساءً (بالتوقيت المحلي لدولة الإمارات العربية المتحدة)، من يوم الثلاثاء، الموافق 28 يوليو 2026، حيث تم اتخاذ القرارات التالية من بين أمور أخرى:

- Adoption of the Company's Condensed Consolidated Interim Financial Statements for the six-month period ending 30 June 2026 (based on The Audit Committee Recommendation).
- Approval of the distribution of cash interim dividends for the period ending 30 June 2026 to the shareholders, (as per the amended Company's Dividend Distribution Policy), amounting to USD 100,799,895 (equivalent to AED 370,187,613) based on total shares of 8,399,991,224 eligible for dividends (excluding treasury shares held by the Company), being USD 0.012 per share (AED 0.04407 per share), representing 60% of the share capital.

- اعتماد القوائم المالية الموجزة المجمعة المرحلية للشركة عن الفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 (بناءً على توصية لجنة المراجعة التابعة للشركة).
- الموافقة على توزيع أرباح نقدية مرحلية عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 على المساهمين، (وفقاً لسياسة توزيع الأرباح المعدلة الخاصة بالشركة)، بإجمالي مبلغ قدره 100,799,895 دولار أمريكي (ما يعادل 370,187,613 درهم إماراتي)، بناءً على إجمالي 8,399,991,224 سهماً مؤهلاً للأرباح (باستثناء أسهم الخزينة التي تحتفظ بها الشركة)، وبواقع 0.012 دولار أمريكي للسهم الواحد (0.04407 درهم إماراتي للسهم الواحد)، بما يمثل 60% من رأس مال الشركة.

Last Entitlement Date	Shareholders Register Closing Date (*)	Payment Date
4 August 2026	6 August 2026	18 August 2026

تاريخ الاستحقاق الأخير	تاريخ إغلاق سجل المساهمين (*)	تاريخ الدفع
4 أغسطس 2026	6 أغسطس 2026	18 أغسطس 2026

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،

Saqib Muhammad Sabir Awan - ثاقب محمد صابر أعوان
Secretary of the Board - أمين سر المجلس



- Copy to the Capital Market Authority - UAE

- نسخة إلى هيئة سوق المال - الإمارات

(*) This is based on the exemption provided by Abu Dhabi Securities Exchange based on listing and disclosures rules applicable in the exchange.

(*) وذلك بناءً على الاستثناء الممنوح من قبل سوق أبوظبي للأوراق المالية استناداً إلى قواعد الإدراج والإفصاح المعمول بها لدى السوق.